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1 » Notulen van de v e r g a d e r i n g van 20 september 1968 

W i j z i g i n g e n : z i e b i j l a g e I . 

> 

2. Mededelingen 

a. De geboorte van p r i n s Johan F r i s o 

Aanwezig: 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t d e e l t mede dat h i j namens 
de raad p r i n s e s B e a t r i x en p r i n s Claus en de Koningin 
t e l e g r a f i s c h h e e f t gelukgewenst met de geboorte van 
p r i n s Johan P r i s o . 

2 b. Nieuwe ••» 
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4 k. Vergadering van de Europese raad van landbouwministers 

M i n i s t e r L a r d i n o i s d e e l t mede dat de Europese 
Raad van landbouwministers i n de jongste vergadering een 
a a n t a l punten die i n de zomer waren b l i j v e n l i g g e n h e e f t 
afgehandeld- Voorts werdbesproken een Belgisch verzoek om 
aanvullende bescherming voor een a a n t a l zuivelprodukten-
D i t verzoek i s v o o r a l g e r i c h t tegen de in v o e r van 
Nederlandse kaas die sede r t 29 j u l i zo i s toegenomen dat 
de Belgische k a a s p r o d u k t i e t o t de h e l f t i s teruggebracht. 
Deskundigen hebben uitgemaakt dat d i t het gevolg i s van 
de v e e l s t e r k e r e p o s i t i e van de Nederlandse i n d u s t r i e en 
dat daarom België n i e t g e r e c h t i g d i s p r o t e c t i e m a a t r e g e l e n 
t e treffen» De kans b e s t a a t dat de Europese Raad medio 
oktober opnieuw een B e l g i s c h v o o r s t e l t o t steun aan deze 
b e d r i j f s t a k gedurende een overgangsperiode w i l bespreken. 
Spreker zou z i c h met k r a c h t tegen d i t verzoek w i l l e n v e r 
z e t t e n , ook a l omdat anders de m o e i l i j k h e d e n inzake de 
o v e r p r o d u k t i e i n de EEG op de lange baan worden geschoven. 
De raad kan z i c h hiermee verenigen. 

4 1• Lunch met de Nederlandse leden van de Europese Commissie 
( Z i e n o t u l e n m.r. 13 september 1968, punt 4c) 

De m i n i s t e r - p r e s i d e n t d e e l t mede dat na de 
l u n c h met de Nederlandse leden van de Europese Commissie 
Mansholt en Sassen v e r s c h i l l e n d e onderwerpen z i j n 
besproken (de w e r e l d s u i k e r c o n f e r e n t i e , de p o l i t i e k e 
s i t u a t i e - i n h e t b i j z o n d e r de B r i t s e t o e t r e d i n g - , de 
o n t w i k k e l i n g s h u l p en de verkeersproblemen)• De heer Sassen 
merkte b i j de b e s p r e k i n g van de B r i t s e t o e t r e d i n g op dat 
h i j had vernomen dat F r a n k r i j k z i j n v e r z e t z a l opgeven, a l s 
voor de defensieproblemen die tussen F r a n k r i j k en Groot-
Brittannië bestaan een o p l o s s i n g zou z i j n gevonden. Spreker 
t e k e n t h i e r b i j aan dat niemand weet welke deze defensie
problemen kunnen z i j n en dat het de Franse t a c t i e k i s om 
steeds een nieuw probleem op t e werpen om daarmee de 
B r i t s e t o e t r e d i n g v e r d e r u i t t e s t e l l e n . Hoewel b i j het 
o v e r l e g geen nieuwe punten t e r t a f e l kwamen, was het naar 
sprekers oordeel t o c h n u t t i g om over en weer te horen hoe 
de r e g e r i n g en de Europese Commissie over de v e r s c h i l l e n d e 
problemen denken. 

M i n i s t e r Udink d e e l t mede dat de heer Mansholt 
b i j h e t gesprek over de o n t w i k k e l i n g s h u l p begon met de 
opmerking dat men i n S t r a a t s b u r g en Brussel de indruk h e e f t 
dat de Nederlandse r e g e r i n g een n a t i o n a l e p o l i t i e k w i l 
volgen. Spreker h e e f t h i e r o p gezegd dat Nederland op a l l e 
punten b e r e i d i s om t o t coördinatie te komen, maar dat het 

o n w a a r s c h i j n l i j k •»• 


